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ČESKO: Bývalý prezident Václav Klaus varoval, že po podzimních volbách do Poslanecké sněmovny
hrozí, že se země nikdy nevrátí k normálnímu životu.

„Nacházíme se nejen v kovidových lockdownech a omezeních, které veřejnost mimořádně trápí a
popuzují, a mne s ní, ale i v mimořádně nebezpečné politické situaci. Naše země směřuje k
podzimním parlamentním volbám, jejichž výsledky mohou znamenat, že se již nikdy nevrátíme k
normálnímu životu. Hrozí, že naší zemi zbyde jediná volba: buď (premiér Andrej – red.) Babiš, anebo
neomarxističtí Piráti,“ cituje Institut Václava Klause slova bývalého prezidenta.

Ten upozornil na to, že s rozhodnutím svého syna Václava Klause mladšího odejít z čela Trikolóry
nesouhlasí.

„I z těchto důvodů sem již včera vyjádřil svůj nesouhlas s rozhodnutím svého syna právě teď odejít z
politiky a přislíbil jsem, že s ním o tom budu mluvit a že se jej pokusím přesvědčit, aby vše ještě
uvážil,“ řekl Václav Klaus starší.

 

Podle jeho slov ho rozhodnutí jeho syna překvapilo. Jeho strana Trikolóra by se ho prý neměla tak
snadno vzdát.
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„Včerejší večerní prohlášení vedení Trikolóry mě velmi nepříjemně překvapilo a naznačilo, že za
rozhodnutím mého syna nebyly jen důvody osobní. Trikolóra se svého zakladatele – v kontextu
vážnosti doby – nesměla tak snadno vzdát,“ uvedl bývalý prezident.

„Proto jsem uvítal a za nadějnou zprávu považuji, že můj syn bude i nadále pokračovat ve své práci
ve sněmovně,“ uzavřel Václav Klaus své vyjádření.

„Piráti jsou zlo“

Václav Klaus v komentáři na televizi XTV před několika dny uvedl, že Piráty považuje za „zlo dnešní
doby“, a z jejich politického působení prý cítí nebezpečí.

„Myslím si, že spadnout z bláta do louže tím, že někteří političtí naivkové porazí dneska Babiše a
dostanou (Ivana – red.) Bartoše, to já považuji za Pyrrhovo vítězství. Dokonce v tomto smyslu si
myslím, že Babiš je stará struktura. A ty staré struktury jsou trošku omšelé a méně nebezpečné,
zatímco Bartoš je nová, neomšelá struktura a v tomto smyslu více nebezpečná,” řekl na XTV bývalý
prezident.
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